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Naar aanleiding van het raadsvoorstel 'Vaststelling van de tarieven voor de gemeentelijke sportaccommodaties 
2012' is een aantal vragen binnengekomen van de SP Goirle. Hieronder volgen vraag en antwoord. 
 
 
'Op pagina 2 staat te lezen; buitensporttarieven inclusief BTW hiervoor is de gemeente niet BTW-plichtig 
Binnensporttarieven wel BTW-plichtig. 
 
Waar de gemeente BTW-plichtig is (binnensport) begrijp ik dat er BTW in rekening wordt gebracht die 
vervolgens afgedragen gaat worden. 
 
Maar lees ik het goed, dat bij de buitensporttarieven het tarief inclusief BTW is, die niet afgedragen gaat 
worden? 
Wordt er dan niet ten onrechte teveel in rekening gebracht? Dit misschien wel in mindering gebracht moet 
worden?' 
 
De belastingwetgeving schrijft voor dat indien gelegenheid tot sportbeoefening wordt geboden, dit belast is 
tegen het verlaagde BTW-tarief. In de binnensportaccommodaties is dit het geval: individuele sportverenigingen 
kunnen de accommodatie huren voor hun sportactiviteiten. Voor de buitensportverenigingen ligt dit anders; zij 
zijn in principe de enige gebruiker van de sportaccommodatie; om deze reden kan gelegenheid bieden tot sport in 
buitenaccommodaties niet tegen het verlaagde BTW-tarief belast worden.  
Of er niet 'ten onrechte teveel in rekening wordt gebracht', heeft te maken met de tarieven die (historisch) zijn 
vastgesteld. Deze tarieven zullen in het kader van het accommodatieonderzoek van Back to Basics en de 
renovatie van het sportpark opnieuw worden bekeken. 
 
 
 



'Dan de tarieven voor de buitensportaccommodaties; Daar zien we dat bij een kunstgrasveld van MHC, de huur 
10.785,44 euro hoger is als van een voetbalveld. 
 
Uit diverse gesprekken is gebleken dat de voetbalverenigingen heel graag kunstgrasvelden willen. 
Hoe gaat dat er in de toekomst uit zien qua huur, gaan ze dan per kunstgrasveld ook circa 10.000 euro meer 
huur betalen als nu voor een grasveld betalen? 
 
Zo ja, krijgen ze dan meer subsidie of moeten ze dat uit eigen middelen betalen? 
En zijn de verenigingen hiervan op de hoogte?' 
 
In de Werkgroep Beleid (project renovatie sportparken) is aangegeven richting de verenigingen dat ze moeten 
rekenen op een aanzienlijke stijging van de kosten, door de vereniging te betalen uit eigen middelen, als er 
kunstgrasvelden worden aangelegd. Concrete bedragen zijn hierbij nog niet genoemd. 
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